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Abstract (en)
The invention concerns the cutting of thick webs (2) of fibrous material, using a device comprising a base (3) to which is fixed a blade (4) carrying
at its end a jet (5) which, fed with pressurized water via a duct (7, 8), emits a fine and ultra-fast jet of water (6). At each pass, a new thickness H is
cut in the web (2) while the edges (12a, 12b) of the part already cut out are separated from each other by the blade (4); the jet (6), thus protected,
retains its full cutting power. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne la découpe de nappes épaisses (2) de matière fibreuse, à l'aide d'un dispositif comprenant une embase (3) à laquelle est fixée
une lame (4) portant à son extrémité un gicleur (5), lequel, alimenté en eau sous pression via une canalisation (7, 8), émet un jet d'eau fin et ultra-
rapide (6). A chaque passe, une nouvelle épaisseur H est découpée dans la nappe (2), tandis que les flans (12a, 12b) de la partie déjà découpée
sont écartés l'un de l'autre par la lame (4); le jet (6), ainsi préservé, conserve sa pleine puissance de découpe.
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